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írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Az önkormányzati kezelésbe adott katonai ingatlanok, avagy lesznek-e újabb
szellemhonvéd- lakások?" címmel a házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Juhász Ferenc honvédelmi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Több egykor jelentős „katonavárosban", így Zalaegerszegen is évek óta megszűntek a
honvéd helyőrségek, komoly problémát jelentve a munkanélkülivé vált honvédtisztek és
családjaik elhelyezése, munkához jutása . Ugyanakkor ezen városokban még tucatjával vannak
a honvédség tulajdonában lakások, melyek enyhíthetnék a mindenütt jelenlévő lakáspiaci
feszültségeket. Tekintettel arra, hogy az önkormányzatok számára az új lakás építés és
vásárlása megfelelő pályázati háttér nélkül egyre nehezebb . Zalaegerszeg területén is van
néhány ilyen lakás, melyeknek üres volta és lepusztult állapota irritálja a lakosságot, különös
tekintettel a szép számú lakásigénylőt .

Saját példánkon megtapasztalva javaslom miniszter úrnak, hogy a nevével fémjelzett
honvédség leépítő program végrehajtása során ügyeljen arra, hogy az ingatlan vagyon ne
végletekig lerobbant állapotban kerüljön a tovább hasznosítók kezelésébe vagy tulajdonába .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérdezem, hogy a minisztérium milyen módon és mikor tervezi az illetékes
önkormányzatok tulajdonába adni ezeket a használaton kívüli lakásokat és egyéb
ingatlanokat?

Válaszát várva tisztelettel :

Zalaegerszeg, 2003 . október 10 .
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